
2018全球自动驾驶论坛会议

尊敬的  先生/女士，您好！

2018全球自动驾驶论坛会议将于2018年01月在武汉召开。

会议内容

“自从谷歌正式对外宣布自动驾驶汽车项目以来，自动驾驶行业已呈现出整体布局、多元配置、多角度切入的格
局，5到10年后千亿美元乃至万亿美元规模的庞大产业生态已具雏形。我们也许还无法准确预测，全功能、最高等
级的自动驾驶汽车会在什么样的时间点，真正走入普通人的生活，但毫无疑问的是，这一次人工智能热潮中，自动
驾驶一定是最大的应用场景。未来10年，自动驾驶将是中国科技发展面临的最重要的机遇之一。”

Since Google officially announced the auto driving project, the autonomous driving industry has shown
the overall layout, multi configuration and multi occupy pattern, 5 to 10 years later this industry can have
hundreds of billions of dollars and even trillions of dollars scale. We may not be able to predict that when
will the fully functional, the highest level autonomous driving enter the ordinary people's life, but there is
no doubt that in this upsurge of AI, autonomous driving must be the biggest application. In the next 10
years, autonomous driving will be one of the most important opportunities for the development of
Chinese science and technology

本次论坛主题为“启发创新·开放共享”，通过议题一：对话2025，拥抱自动驾驶时代；议题二：群雄逐鹿，企业布
局如何出奇“智”胜；议题三：聚焦科技热点，引领自动驾驶时代变革；议题四：无人驾驶场景应用百花齐放四大
议题，借助主题演讲、高端对话、圆桌对话等多样化方式，加强自动驾驶汽车国内外自动驾驶领域意见领袖、行业
专家、创新企业领军人物、科技创业明星、创新人士之间的交流互动、搭建汽车智能创新开发合作平台，通过活动
促进自动驾驶汽车产业创新升级，以科技之名，为汽车行业赋能，探寻自动驾驶大规模产业化的实现路径。

The theme of this forum is Inspired Innovation, Opening and Sharing, subject one: Dialogue 2025,
embrace the autonomous driving era; subject two: How do those enterprises layout and occupy the
market by Intelligent; subject three: Focus on science and technology, leading the autonomous driving
era; subject four: Various of driverless scene’s application. keynote speeches, high-end dialogue,
roundtable dialogue and other diverse ways help strengthen the communication and interaction of
opinion leaders, industry experts, business leaders and technology innovators etc. Through this activity we
want to promote the autonomous driving industry innovation and realize large-scale industrialization of
autonomous driving in the name of science and technology.

会议日程





会议嘉宾





会议门票

普通参会：199元/位

活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2018年1月22日


